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Otevření nového dětského dopravního hřiště
na Pecenově.
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Vážení spoluobčané,

protože většinu toho podstatného máte napsánu dále v informacích Obecního úřadu, 
případně v jednotlivých článcích Zpravodaje, na mě zbývá „jen“ popřát Vám, pokud si uděláte 
čas, hezkou dovolenou plnou příjemně strávených chvil a sluníčka, nejen toho na obloze, 
ale i v duši, jak jsme byli zvyklí slýchávat při předpovědích počasí jedné z televizních stanic. 
V této souvislosti s televizí se vůbec nechci podobat sdělovacím prostředkům a sáhodlouze 
se rozepisovat o věcech, které by Vás podrobněji rozebrané možná zajímaly také s tím, že 
Vám nechci kazit dovolenou článkem o lidské hlouposti, kdy Vás ale velmi prosím, dívejte 
se nejen přes prázdniny kolem sebe a nebojte se říci, který výtečník má potřebu malovat 
po nově opravených fasádách, případně chodit po čerstvě natřených stolech na Práchovně 
ve špinavých botách, proč někteří naši spoluobčané musí vyhazovat svůj odpad tam, kam 
nepatří nebo proč někteří majitelé pejsků nechávají ležet pozůstatky po svých miláčcích 
všude po obci, kde si jen vzpomenete. Samozřejmě prosba o dívání se kolem sebe platí 
i pro další věci a hlavně pro nevítané hosty, kdy sice máme na všech přístupech do obce 
upozornění, že nikdo z nás nemá zájem o návštěvy všech těch zázračných poskytovatelů 
služeb a zboží, ale to samo o sobě bez našeho zájmu moc neplatí a je skutečně potřeba se 
minimálně „dívat kolem sebe“. 

Když už jsem nechtěně začal o lidské hlouposti, někdy snad za dlouhých zimních večerů, 
začnu spisovat paměti o všech těch perlách z jednání a úsměvných historkách, které stojí 
za zaznamenání i přesto, že mnohdy, spíše než k smíchu, jsou k pláči. A tak možná pro Vaše 
posouzení, možná i pobavení jen jedna historka z poslední doby, která pokud moje výše 
zmíněné paměti spatří někdy světlo světa, se zcela určitě stane jejich součástí. Šlo o to, že 
v 7.00 hodin ráno před nedávnou návštěvou pana prezidenta v Kralicích volala redaktorka 
jedněch echt českých novin, jak že to vlastně s návštěvou prezidenta je. Už fakt, že novinář 
volá takto brzy ráno je poněkud varující zvláště, když se začne vyptávat, zda návštěva 
je namísto té neuskutečněné při oslavách výročí Bible, zda máme zase připraven nějaký 
speciální dárek, případně jaká mimořádná opatření 14 dní před a týden po budeme dělat. 
Samozřejmě, že odpovědi v tomto případě většinou byly: nevím, zeptejte se pana prezidenta, 
případně také několikrát zaznělo jasné a stručné ne. Jen jednou se vloudila chybička, při 
dotazu na to, odkdy vlastně o plánované návštěvě víme. Neprozřetelně jsem totiž odpověděl, 
že to vím od své návštěvy na hradě 28. října 2014, kam jsem byl také pozván a pozvání 
kvůli možnosti setkat se s řadou vynikajících lidí jsem rád přijal i přesto, že podobné akce 
nemám moc v oblibě. Rázem opadl zájem paní redaktorky o návštěvu v Kralicích, ale 
hned ji zajímalo, co tam vlastně bylo, proč, zač, s kým a celá řada dalších veledůležitých 
otázek (nepodstatných hloupostí), které mne nakonec i přes mou beránčí povahu přinutily 
k odpovědi, u níž jsem sice přesně nevěděl, proč mne pan prezident pozval, ale možná to, 
jak znám pana prezidenta, bylo tím, že dlouho ví o mé původní profesi zahradníka a protože 
na každém správném „dvoře královském“ vždy bývali mezi jiným jak zahradníci, tak i šašci, 
že to bude zřejmě ten důvod, kdy těch druhých již bylo asi dost. Výsledek mé odpovědi se 
dostavil hned druhý den, kdy v těchto novinách raději nebyla o nějakých Kralicích ani zmínka, 
což je dobře, protože nemusíme být vždy na titulních stranách a tím být i za každou cenu 
slavní, kdy vám úplně ke štěstí postačí jen trocha pohody, klidu a toho sluníčka v duši.

starosta obce
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-  ve čtvrtek 7. května, v předvečer dne oslav osvobození (při památce 70. výročí od konce 
2. světové války), byl představiteli obce slavnostně položen věnec k pomníku padlým

-  v úterý 26. května naši obec navštívila desetičlenná krajská hodnotitelská komise soutěže 
Vesnice roku 2015 (soutěž v Programu obnovy venkova) 

-  v pondělí 1. června ke Dni dětí se uskutečnila, za hojné účasti dětí, zkušební jízda 
na dětském dopravním hřišti „Palouček“ za DPS

-  v úterý 23. června proběhla kolaudace dětského dopravního hřiště
 V souvislosti s dokončeným dětským dopravním hřištěm patří veliké poděkování sponzorům 

a všem, kteří nám při jeho realizaci pomáhali, kdy to jsou tradičně největší podporovatelé 
Kraj Vysočina, Skupina ČEZ, Zahrada Matúšů, dále pak Zámečnictví Caska, jeřábnické 
práce Janoušek, ale stejně tak i senioři z DPS, kteří nejen že nově mají zábavu, ale snaží 
se i ohlídat bezpečný provoz

-  ve čtvrtek 25. června v 16 hod. navštívil naši obec prezident ČR Miloš Zeman, aby položil 
kytici k Pomníku Bible kralické

-  od měsíce července je občanům, vždy v úředních hodinách OÚ, poskytnuta možnost 
bezplatného pořízení zahradních kompostérů (občanům, kteří si kompostéry již dříve 
zakoupili, bude poplatek po předložení kupní smlouvy a dokladu o zaplacení vrácen)

-  v sobotu 29. srpna odpoledne se uskuteční již tradiční akce „Výlet na Práchovnu“ - branný 
den pro děti a letní noc nově spojená s „Pískohraním“ pro děti, ale i jejich rodiče, kteří 
si mohou vyzkoušet tvorbu pískových obrázků, kdy zaplatí jen obrázky, které si odnesou 
domů a přitom barevné písky na instruktáži dostanou zdarma

-  pro případné zájemce jsou k dispozici povolenky na odlov ryb na Pivovárku, kdy bližší 
informace získáte na obecním úřadě

-  v sobotu 12. září se uskuteční jednodenní oslavy k připomenutí vytištění Bible kralické 
-  připomenutí občanům platnosti Obecně závazné vyhlášky obce o zajištění nočního klidu 

a omezení hlučnosti č. 7/2011:
 a) noční klid je v obci stanoven na dobu od 22:00 hod. do 6:00 hod. - v tomto čase je 

povinností každého zachovat klid a omezit hlučné projevy
 b) o nedělích a státem uznaných dnech pracovního klidu je povinností, v době od 12:00 

hod. do 22:00 hod., zdržet se veškerých prací spojených s užíváním zařízení a přístrojů 
způsobujících hluk (např. například sekaček na trávu, cirkulárek, motorových pil, křovinořezů 
a podobných hlučných zařízení a přístrojů)

-  bylo schváleno další pokračování možnosti půjček z „Fondu rozvoje bydlení pro rok 2015“. 
Půjčky budou poskytována vlastníkům obytných budov a bytů k úhradě nákladů spojených 
s opravami a modernizací bytového fondu. Maximální částka je 100 tisíc Kč.

-  příští řádné jednání zastupitelstva obce se uskuteční ve čtvrtek 10. září 2015 v 18 hod. 
v zasedací místnosti OÚ

-  všechny zápisy z jednání zastupitelstva obce a usnesení z jednání rady obce jsou zveřejněny 
k dispozici na našem obecním webu

Částečný výpis usnesení zastupitelstva obce ze zasedání
-  od uzávěrky minulého zpravodaje (od začátku dubna) se uskutečnilo 1 zasedání 

zastupitelstva obce - 11. června 2015
Zastupitelstvo vzalo na vědomí:
-  zprávu o činnosti rady obce Kralice nad Oslavou za uplynulé období
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Zastupitelstvo schválilo: 
-  hospodaření obce za rok 2014 bez výhrad
-  závěrečný účet obce za rok 2014
-  provedení přezkoumání hospodaření za rok 2015 Krajským úřadem Kraje Vysočina
-  poskytnutí půjček z Fondu rozvoje bydlení pro rok 2015
-  odprodej pozemků p.č. 519/8 o výměře 58 m2, p.č. 520/6 o výměře 464 m2, p.č. 2039 

o výměře 16 m2, p.č. 2038 o výměře 29 m2, p.č. 538/1 o výměře 771 m2, p.č. 525/2 o výměře 
40 m2, p.č. 525/3 o výměře 471 m2 v k. ú. Kralice nad Oslavou za cenu 50,- Kč/ m2

-  poskytnutí finančního příspěvku na obědy dětem ve škole (v počtu 3 dětí) do konce měsíce 
června 2015

-  plán zasedání rady a zastupitelstva obce na II. pololetí roku 2015
Zastupitelstvo zamítlo: 
-  odprodej pozemku p.č. 1438/6 v k. ú. Kralice nad Oslavou
Zastupitelstvo odložilo: 
-  žádost o koupi pozemku p.č. 1226 v k. ú. Horní Lhotice
Zastupitelstvo ukládá: 
-  kontrolnímu a finančnímu výboru zpracovat zprávu od počátku podání žádosti 

na vybudování dětského a dopravního hřiště až po jeho konečné vyúčtování

Mgr. Jan Musil, místostarosta obce

V letošním roce proběhlo již 2x vítání občánků a tak jsme do Obce přivítali 6 dětí. To, 
že se naše obec rozrůstá, je vidět na všech akcích pro děti, které SPOZ v průběhu roku 
pořádá. V této chvíli zatím poslední akcí pro děti byla dne 1. 6. 2015 v 16 hod. zkušební 
jízda na novém dopravním hřišti, které bylo v úterý 23. června zkolaudováno. Pro děti bylo 
připraveno 8 soutěží, u každé soutěže děti čekala drobná odměna. K hřišti přijelo hasičské 
auto a odpoledne se účastnila i dopravní policie – alespoň do chvíle, než byla povolána 
k jiným povinnostem. Svůj stánek měl na hřišti i BESIP, který nejen dětem, ale i dospělým, 
pomáhal najít cestu k bezpečnému se chování v silničním provozu. Velké poděkování všem, 
kteří se na zdárném průběhu odpoledne podíleli. K dobrému pocitu z příjemně stráveného 
času jistě přispělo i krásné počasí, které jakoby nechtělo pokazit dobrou náladu z příjemně 
prožitého odpoledne. 

za SPOZ Jana Nekudová

Vážení a milí občané Kralic!

„Když na loukách kvetou kopretiny, těšíme se všichni na prázdniny. 
Po roce už tady budou zas, nastane nám lenošení, prázdný čas. 
Na celé dva měsíce, opustíme lavice, v lese nebo u vody, užijem si přírody. 
Na celé dva měsíce, užijem si Kralice, do školky pak s chutí vrátíme se zas.“
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Toto jsou slova písničky, která naše děti doprovází celý červen ve školce. V červnu už totiž 
všechny děti myslí jen na to, až se budou koupat ve vodě, zaběhají si po zahradě, budou lízat 
zmrzlinu, a mamka s taťkou jim dovolí chodit spát trochu později. A proč ne? Prázdniny jsou 
přece od toho. 

Ve školce jsme za poslední tři měsíce prožili zajímavé dny. 
30. duben patří čarodějnicím. Děti přišly do školky převlečené za čaroděje a čarodějnice 

a užily zábavné a sportovní dopoledne na zahradě. Plnily čarodějnické úkoly, házely míčkem 
na babiznu, létaly na koštěti, vyráběly pavouka. S příchodem jara začaly děti využívat 
multifunkční hřiště na zahradě u školky, kde si nejvíce oblíbily lanovku, housenku a pružinové 
houpačky. Začátkem května jsme navštívili ve škole loutkové divadlo pana Hrubce 
s pohádkou „O kouzelném zvonu“. Ten samý den odpoledne jsme strávili velmi emočně. Děti 
si připravily hudebně – divadelní vystoupení maminkám ku příležitosti Dne matek. Děti 
zazpívaly několik tematických písní a básní, a předškoláci zahráli divadlo O Budulínkovi. 
Všechny děti pak maminkám předaly dárečky. Druhý den jsme jeli na výlet. Navštívili jsme hrad 
a zámek v Dolních Kounicích, kde byl pro děti připraven doprovodný program. Děti hledaly 
klíče od zámků, skládaly puzzle, vyráběly bubliny a hledaly poklad.

Na 4. června se děti moc těšily. Mohly si užít kolotoče na celé dopoledne – jako odměnu 
ke Dni dětí. Letos také děti navštívily Památník Bible kralické, kde si připomněly, jak se bible 
tiskla a šířila do celého světa. Máme radost a jsme hrdí na to, že tuto významnou historickou 
památku můžeme mít tak blízko našich domovů.

A když budeme pokračovat základní školou, je to “jako přes kopírák“. Divadlo pana Hrubce, 
vystoupení pro maminky spojené s vyráběním keramických talířů z lásky. Také nechyběly 
kolotoče ke Dni dětí a návštěva Bonga a Vidi v Brně. Více informací naleznete na webových 
stránkách ZŠ a MŠ. Již tradiční výstava žákovských prací v Památníku Bible kralické byla 
zahájena 16. 6. s velkým počtem obdivovatelů výtvarného umění našich žáků. Jejich práce 
je velmi kladně hodnoceny, však se přijďte podívat! Výlet na hrad Veveří spojen s plavbou 
parníkem a vyráběním středověkých předmětů děti nadchl. Neopomeneme také návštěvu 
Otradic s jízdou na koních. 

Vydání vysvědčení bylo závěrečnou tečkou za tímto školním rokem a večerní stezka odvahy 
závěrečným prověřením „posledních sil“. No a potom? Hurá na zasloužené prázdniny!

Přejeme Vám všem krásné léto a dny plné slunce, radosti a pohody!
Kolektiv ZŠ a MŠ Jana Blahoslava Kralice n. Osl.

80 let od založení Muzejního spolku v Kralicích
Kralice jsou spjaty s historií, především s historií na přelomu 16. a 17. století, s jednotou 

bratrskou a s činností jejich tiskárny. Stále byla snaha toto významné období pro Kralice 
trvaleji připomenout a zakotvit je v podvědomí české společnosti jako místo paměti národa.  
V roce 1886 byla na Třebíčsku založena Národní jednota pro jihozápadní Moravu, která si 
jako jeden ze svých cílů postavila vybudování pomníku Bibli kralické v místě jejího vzniku. 
Návrh vytvořil sochař Jan Štursa a v roce 1909 se v Kralicích konalo položení základního 
kamene k pomníku a k slavnosti se sešlo na 2000 hostů. Mezi návštěvníky byl tehdy již 
velmi známý český malíř Alfons Mucha. Přišla však první světová válka a po ni odliv zájmu 
o pomník. V tomto pokračoval Muzejní spolek. 



8

Dne 2. února 1935 byly schváleny stanovy Muzejního spolku pro uchování bratrských 
památek a tisků v Kralicích, zemským úřadem v Brně, prvním předsedou byl zvolen Jan Pospíšil, 
vrchní magistrátní rada z Brna, místopředsedou řídící učitel z Rapotic Jaroslav Nováček. 
Členové Muzejního spolku se snažili, aby obnovili památku bratrské historie Kralic. Úspěšně 
vytvářeli fond všeho, co souviselo s Kralicemi a jednotou bratrskou a s reformací vůbec. 

Zvláštní pozornost byla věnována získávání tisků, které byly vytištěny v Kralicích. Některé 
se podařilo získat dary, jiné nákupy. Někdy získání vzácného tisku trvalo i léta, jako v případě 
kralické šestidílky, jejíž komplet se podařilo dát dohromady až po devíti letech usilovného 
shánění, každý svazek pocházel od jiného majitele. Jako hlavní úkoly si Muzejní spolek vytyčil 
např.: 1. zřídit v Kralicích muzeum; 2. pečovat o ochranu kralických stavebních památek (kostel 
sv. Martina s jedinečnými nápisy ze 16. století a náhrobními kameny z 15. až 17. století); 3. 
usilovat o to, aby byl co nejdříve vybudován pomník tvůrcům, překladatelům a tiskařům Bible 
kralické.

V září 1936 byl odhalen pomník Bibli kralické a jejím tiskařům, i když nikoli podle návrhu 
Štursy, ale podle návrhu architekta Oskara Pořízky a sochaře Josefa Axmana. Po jednání 
představitelů Muzejního spolku se zástupci Ministerstva kultury byla dne 26. 11. 1954 uzavřena 
vzájemná dohoda s Moravským muzeem v Brně, spolek věnoval své sbírky státu s podmínkou, 
že zůstanou v Kralicích. 

Moravské muzeum v roce 1956 zahájilo přičíněním dr. Vlasty Fialové archeologický výzkum 
na tvrzišti, který přinesl pozoruhodné výsledky. Činitelé Muzejního spolku spolupracovali 
s tehdejším kralickým MNV a výsledkem byla výstavba objektu Památníku Bible kralické 
v letech 1967 - 69. Dlouhé roky vycházely ročenky Z kralické tvrze.  Dnes už Muzejní spolek 
v Kralicích prakticky neexistuje. 

Za vše, co jeho někdejší členové vykonali pro naši obec a naši historii, patří velké poděkování.
Monika Doležalová, Památník Bible kralické

Hasiči Kralice nad Oslavou
V uplynulém jarním období byla naše hasičská jednotka 

povolána ke 3 zásahům: 
- 30. března odpoledne – tech. pomoc u spadlé střechy na silnici 

z věže kostela v Jinošově
- 24. dubna večer – požár uskladněného dřeva ve Vícenicích
- 4. května dopoledne – planý poplach na tranzitním plynovodu v Horních Lhoticích  

Proběhlé akce:
V sobotu 28. března jsme po obci uspořádali sběr starého železa. Celkem se nasbíralo 

2100 kg. Finanční výtěžek z této akce byl použit na opravu přenosné motorové stříkačky PS 12.  
V sobotu 25. dubna jsme vypomáhali s občerstvením na dětské čarodějnické diskotéce 

v sokolovně pořádané tanečním kroužkem. 
V sobotu 16. května odpoledne se opět uskutečnila naše již tradiční akce Den otevřených 

dveří v hasičské zbrojnici v Kralicích a soutěž mladých hasičů. Letošní soutěž byla hlavně 
ve znamení družstev přípravek a mladších žáků. Změřit své síly a zdatnost přijelo družstvo 
mladých hasičů z Mohelna. Všechna soutěžní družstva v soutěži ukázala svou šikovnost, 
zručnost, přesnost, rychlost a sehranost, které jsou ke zdárnému splnění požárního útoku 
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nevyhnutelně potřeba. V prostorách zbrojnice bylo zajištěno posezení s občerstvením. Pro 
přítomné byla rovněž možnost sledovat na velkoplošné projekci semifinálové utkání českého 
národního týmu na MS v ledním hokeji.

V úterý 26. května chvíli po poledni, v rámci návštěvy hodnotitelské krajské komise soutěže 
„Vesnice roku 2015“, předvedli naši žáci a přípravka ukázku své hasičské činnosti.

V sobotu 13. června zavítali naši žáci na hasičskou soutěž do Mohelna, kde v celkovém 
hodnocení obsadili 5. místo.

V úterý 23. června jsme opět po roce zavítali s ukázkou hasičské techniky za dětmi 
do kralické MŠ.

V pátek 26. června jsme vypomáhali s občerstvením na akci ZŠ a MŠ Kralice k závěru 
školního roku před stezkou odvahy ve Chmelencích.

V sobotu 27. června odpoledne se dostala možnost naším 3 družstvům – mladší žáci, 
mladší a starší přípravka - předvést se při plnění požárního útoku na pohárové soutěži „Žďárské 
ligy“ v Horních Lhoticích. Všechna naše družstva ukázala svoji šikovnost a sklidila zasloužený 
bouřlivý potlesk a obdiv přítomných diváků.

V sobotu 25. července chystáme opět po roce promítání letního kina u sokolovny. Tentokrát 
se bude, hned po setmění, od 22 hod. promítat československá filmová komedie Vesničko má 
středisková (r. 1985). Už od 20 hod. bude možnost využít posezení s občerstvením.

Podzimní část sezóny pro mladé hasiče začne hned od září v obvyklých časech.
Mgr. Jan Musil, vedoucí ml. hasičů SDH

Upozornění pro tenisty
Upozorňujeme tenisty, kteří využívají naše kurty, na existenci rezervačního systému 

obsazování kurtů na webu. Nový rezervační systém je dostupný na tomto odkazu:
http://www.supersaas.cz/schedule/Kurty_Kralice/Kurty Zde najdete aktuální obsazení 
kurtů v jednotlivých dnech a časech. Vstup do systému plánování  je vázán na znalost hesla. 
Eventuální poskytnutí hesla hráčům je v kompetenci správce kurtů.

výbor TJ Sokol Kralice nad Oslavou
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FC Kralice nad Oslavou: Fotbalová sezóna
Naše mladší přípravka v jarním kole odehrála celkem 8 utkání. Celkově se umístili s 26 

body na 6. místě. V rámci tréninků bylo odehráno několik přátelských utkání s Březníkem. 
Do těchto zápasů jsme do hry zkusili zapojit i ty nejmladší hráče. Tímto všem za uplynulou 
sezónu děkuji a hlavně panu Janu Rousovi za trpělivost a vzájemnou spolupráci.

Hráči starší přípravky odehráli v jarní části okresního přeboru devět soutěžních utkání 
a s celkovým ziskem 10 bodů se umístili na 9. místě. Kluci odehráli i několik přátelských utkání 
s Mohelnem. V sobotu 20. 6. nás ještě čeká odehrát mezinárodní turnaj v Oslavanech.

Tímto bych rád poděkoval hráčům a rodičům za reprezentaci našeho klubu a obce.
Chlapi hrající IV. tř. mužů sk. A se umístili v celkové tabulce na 3. místě s 26 body, které 

nám zajistily další boje o finálovou skupinu a možný postup do III. třídy. Tento úkol byl splněn 
a s radostí můžeme reprezentovat obec ve vyšší soutěži, tedy III. třídě okresního přeboru.

V nadcházejícím letním období Vás jako tradičně chci pozvat na již 7. ročník Memoriálu 
Miroslav Novotného, který se koná 18. 7. na hřišti FC - viz plakát.

V závěru všem přání krásného prožití dovolené a brzy zase na hřišti.
Jaroslav Chadim, předseda výboru

Jezdecký klub Stáj Honzík
Milí přátelé koní a jezdeckého sportu, milí kamarádi,

moc se všem omlouváme, ale letos Setkání přátel koní v Kralicích bohužel z technických důvodů 
nebude. Je možné, že se závody ještě podaří uspořádat v srpnu, ale nejspíše až příští rok v létě.

Doufám, že tímto neodradíme naše pomocníky s organizací závodů. Berme to tak, že si letos 
odpočneme a příští rok to opět výborně a kvalitně připravíme. Mnoho lidí mě již oslovilo ohledně 
závodů, moc mě to potěšilo, že nám chcete pomoci a že na nás myslíte. Moc Vám všem za to 
děkuji! Budu moc ráda, když Vám toto nadšení vydrží i do příště!

Honzíkův letošní cíl je, kvalifikovat se se svým mladým koněm Codamem na MČR v paradrezuře 
v Hradištku a zajet tam v říjnu závod co možná nejlépe. Má teď novou trenérku Veroniku Dulínkovou, 
tak uvidíme, jak jim to půjde. Letos jsme upustili i od zahraničních závodů, podmínky jsou stále 
náročnější a finančně stále dražší. Navíc práce s mladým koněm, to je běh na dlouhou trať, je 
za tím hodně práce, snahy a je třeba mnoho trpělivosti. Věřím, že se vše zas brzy vrátí do „starých 
zaběhnutých kolejí“ a že vás budeme moci opět potěšit dobrými výsledky naší práce.

Přejeme všem krásné léto, kouzelné prázdniny, skvělou dovolenou a mnoho krásných chvil 
prožitých se svými dětmi a rodinou!

za Stáj Honzík Mgr. Hana Mášová

Chrámový sbor od sv. Martina
PODĚKOVÁNÍ

Chrámový sbor od sv. Martina děkuje tímto zastupitelstvu obce Kralice nad Oslavou 
za poskytnutí finančního příspěvku na zakoupení klávesového nástroje. Doposud sbor využíval 
nástroj patřící přímo kostelu v Kralicích, ten ale častým stěhováním na zkoušky a vystoupeních 
mimo chrám trpěl. Za poskytnutý příspěvek 35.000,-Kč byl zakoupen nástroj v hodnotě 40.500,-
Kč, finanční rozdíl byl doplacen z peněz sboru.

Sbor se schází pravidelně celý rok 1x týdně s malou přestávkou o prázdninách. Vystupuje 
hlavně v kostele sv. Martina, v Jinošově, Jasenici, Březníku a Náměšti nad Oslavou. Pravidelně 
se zúčastňuje přehlídky chrámových sborů a pořádá Vánoční koncerty. Letos sbor poprvé 
vystupoval i při „Noci kostelů“ v Náměšti nad Oslavou. Nově byla sboru nabídnuta spolupráce 
s orchestrem při ZUŠ v Náměšti.

Ing. Marta Dymáčková
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